

ພະແນກພັດທະນາການບໍລິການ

1215 O Street, MS 7-40
Sacramento, CA 95814
TTY: 711
(833) 421-0061



ວັນທີ: ວັນທີ 17 ມີນາ 2022

ເຖິງ: ຜູ້ອໍານວຍການສູນບໍລິການໃນພາກພື້ນ

ເລື່ອງ: ໂຄງການກຳນົດຕົນເອງ: ການປະເມີນສະຖານທີ່ການບໍລິການໃນບ້ານ ແລະ ຊຸມຊົນ

ກົດລະບຽບສະບັບສຸດທ້າຍຂອງການບໍລິການໃນບ້ານ ແລະ ຊຸມຊົນຂອງລັດຖະບານກາງ (HCBS) ຮຽກຮ້ອງໃຫ້ບຸກຄົນທີ່ໄດ້ຮັບການບໍລິການໃຫ້ໄດ້ຮັບການສະໜອງການເຂົ້າເຖິງຜົນປະໂຫຍດຂອງການດຳລົງຊີວິດຂອງຊຸມຊົນຢ່າງເຕັມທີ່ ແລະ ການບໍລິການນັ້ນຈະຖືກນຳສະເໜີໃນສະຖານທີ່ທີ່ເຊື່ອມໂຍງຢູ່ໃນຊຸມຊົນ. ສະເພາະການບໍລິການທີ່ປະຕິບັດຕາມກົດລະບຽບສະບັບສຸດທ້າຍຂອງ HCBS ເທົ່ານັ້ນທີ່ສາມາດຈັດຊື້ໄດ້ຜ່ານໂຄງການກຳນົດຕົນເອງ (SDP). ຈຸດປະສົງຂອງການຕອບຮັບນີ້ແມ່ນເພື່ອກຳນົດສະຖານທີ່ການບໍລິການ SDP ທີ່ຕ້ອງການການປະເມີນ ແລະ ໃຫ້ຂໍ້ມູນໃຫ້ຮູ້ວ່າສະຖານທີ່ເຫຼົ່ານັ້ນຈະຖືກທົບທວນຄືນແນວໃດ ເພື່ອກຳນົດການປະຕິບັດຕາມກົດລະບຽບສະບັບສຸດທ້າຍຂອງ HCBS.

ສະຖານທີ່ຕ່າງໆທີ່ຖືກອອກແບບມາສະເພາະສຳລັບກຸ່ມຂອງບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມພິການທາງດ້ານການພັດທະນາຕ້ອງໄດ້ຮັບການປະເມີນກ່ອນທີ່ຈະເລີ່ມຕົ້ນການບໍລິການ SDP.

ລາຍຊື່ຂອງການບໍລິການເຫຼົ່ານັ້ນສາມາດພົບໄດ້ໃນເອກະສານຄັດຕິດ A.

ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການຫນຶ່ງໃນການບໍລິການທີ່ລະບຸໄວ້ໃນເອກະສານຄັດຕິດ A

ທີ່ມັກຜູ້ຂາຍກັບສູນກາງພາກພື້ນເພື່ອໃຫ້ບໍລິການ ໂດຍຜ່ານລະບົບການໃຫ້ບໍລິການແບບດັ້ງເດີມ ແລະ ມີແຜນທີ່ຈະໃຫ້ບໍລິການໃຫ້ກັບຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມໃນ SDP ໃນສະຖານທີ່ແບບດຽວກັນກັບການບໍລິການໃນລະບົບດັ້ງເດີມ ແມ່ນຈຳເປັນຕ້ອງສຳເລັດການປະເມີນຜົນ. ເອກະສານຄັດຕິດ B ແມ່ນເຄື່ອງມືການປະເມີນສຳລັບຈຸດປະສົງນີ້.

ອາດມີການບໍລິການທີ່ບໍ່ໄດ້ລະບຸໄວ້ໃນເອກະສານຄັດຕິດ A ທີ່ບໍ່ໄດ້ຂາຍໂດຍສູນພາກພື້ນ ແລະ ສະໜອງໃຫ້ຢູ່ໃນສະຖານທີ່ທີ່ບໍ່ສອດຄ່ອງກັບກົດລະບຽບສະບັບສຸດທ້າຍຂອງ HCBS. ສູນປະຈຳພາກພື້ນ, ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ, ແລະ

ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມຄວນເຮັດວຽກຮ່ວມກັນເພື່ອຮັບປະກັນການປະຕິບັດຕາມກົດລະບຽບສະບັບສຸດທ້າຍຂອງ HCBS ໃນທຸກສະຖານທີ່ຕ່າງໆທີ່ໃຫ້ບໍລິການ SDP, ລວມທັງສິ່ງທີ່ບໍ່ໄດ້ລະບຸໄວ້ໃນເອກະສານຄັດຕິດ A.

ນີ້ອາດຈະຮຽກຮ້ອງໃຫ້ມີການປະເມີນສະຖານທີ່ໂດຍໃຊ້ແບບຟອມໃນເອກະສານຄັດຕິດ B.

ຖ້າມັນຖືກກຳນົດວ່າສະຖານທີ່ບໍ່ສອດຄ່ອງ, ສູນພາກພື້ນ ແລະ

ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມຄວນຄົ້ນຫາການປ່ຽນແປງທີ່ເປັນໄປໄດ້ກັບຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ, ເຊິ່ງຈະຊ່ວຍໃຫ້ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມຊື້ບໍລິການໂດຍໃຊ້ກອງທຶນ SDP. ຕົວຢ່າງຂອງສະຖານທີ່ປະເພດເຫຼົ່ານີ້ແມ່ນບັນດາຄ້າຍສະເພາະສຳລັບບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມພິການທາງດ້ານການພັດທະນາທີ່ຖືກນຳໃຊ້ຫຼາຍກວ່າຊົ່ວຄາວ ຫຼື ເປັນໄລຍະ.

"ການສ້າງຄູ່ຮ່ວມງານ, ສະໜັບສະໜູນທາງເລືອກ"

ຜູ້ອໍານວຍການສູນບໍລິການໃນພາກພື້ນ
ວັນທີ 17 ມີນາ 2022
ໜ້າທີສອງ

ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ ແລະ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການຕ້ອງໄດ້ເຮັດສໍາເລັດການປະເມີນ.
ມັນອາດຈະປະເມີນໃນເວລາດຽວກັນສໍາລັບຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ SDP ທຸກຄົນທີ່ສົນໃຈໃນການໃຊ້ບໍລິການ.
ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການດ້ານການຄຸ້ມຄອງທາງດ້ານການເງິນຂອງຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ ແລະ
ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມຈະທົບທວນການປະເມີນເບື້ອງຕົ້ນຮ່ວມກັນ.

ໃນລະຫວ່າງການທົບທວນປະຈໍາປີຂອງແຜນໂຄງການບຸກຄົນ,
ທີມງານວາງແຜນຕ້ອງທົບທວນຄືນການປະເມີນເບື້ອງຕົ້ນ ແລະ
ກໍານົດວ່າສະຖານທີ່ຍັງສືບຕໍ່ປະຕິບັດຕາມກົດລະບຽບສະບັບສຸດທ້າຍຂອງ HCBS ຫຼືບໍ່. ຖ້າຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ
SDP ແມ່ນໄດ້ຮັບການບໍລິການຈາກສະຖານທີ່ທີ່ຕ້ອງການການປະເມີນຢູ່ແລ້ວ,
ທີມງານວາງແຜນສາມາດລໍຖ້າການທົບທວນຄືນປະຈໍາປີຄັ້ງຕໍ່ໄປເພື່ອສໍາເລັດການປະເມີນ.
ເອກະສານຂອງການທົບທວນຄືນນີ້ຈະຖືກຮັກສາໄວ້ໂດຍສູນກາງພາກພື້ນ ແລະ ອາດຈະປະກອບມີ,
ຍົກຕົວຢ່າງ, ເອກະສານວາງແຜນໂຄງການສ່ວນບຸກຄົນ.

ສະຖານທີ່ຕ້ອງປະຕິບັດຕາມກົດລະບຽບສະບັບສຸດທ້າຍຂອງ HCBS ກ່ອນທີ່ຈະຈ່າຍຄ່າບໍລິການ.

ຂໍ້ມູນທົ່ວໄປກ່ຽວກັບກົດລະບຽບສະບັບສຸດທ້າຍ HCBS ສາມາດຊອກຫາໄດ້ທາງອອນໄລນ໌ທີ່
www.dds.ca.gov/initiatives/cms-hcbs-regulations. ຂໍ້ມູນສະເພາະສໍາລັບຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ, ຄອບຄົວ
ແລະ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການສາມາດຊອກຫາໄດ້ທີ່ www.dds.ca.gov/initiatives/cms-hcbs-regulations/training-information.

ຖ້າມີຄໍາຖາມໃດໆກ່ຽວກັບຂໍ້ມູນນີ້, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ sdp@dds.ca.gov.

ດ້ວຍຄວາມເຄົາລົບ,

ຕົ້ນສະບັບລົງນາມໂດຍ:

MARICRIS ACON

ຮອງຜູ້ອໍານວຍການ

ພະແນກບໍລິຫານໂຄງການຂອງລັດຖະບານກາງ

ສໍາເນົາເຖິງ: ຜູ້ບໍລິຫານສູນບໍລິການໃນພາກພື້ນ
ຜູ້ອໍານວຍການສູນບໍລິການໃນພາກພື້ນຂອງການບໍລິການຜູ້ບໍລິໂພກ
ຜູ້ອໍານວຍການສູນບໍລິການຊຸມຊົນໃນພາກພື້ນ
ສະມາຄົມຂອງຕົວແທນສູນບໍລິການໃນພາກພື້ນ
ສະພາແຫ່ງລັດກ່ຽວກັບການພັດທະນາດ້ານຄວາມພິການ